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領取及送遞選票授權書 
2020 年 3 月 3 日選舉 

 

從 2 月 3 日起，選民可以授權其配偶、子女、父母、祖父母、孫子女、兄弟姐妹或任何與其居住於同一地址的人，替
其前往投票中心領取選票，並把選票送交選民。 
 

如要領取選票，獲授權者必須帶同選民填妥的授權書到以下其中一個投票中心。開放時間如下： 
 

市政廳投票中心，地面樓層 （1 Dr Carlton B Goodlett Pl） 
• 星期一至星期五，2 月 3 日至 3 月 2 日         上午 8 時至下午 5 時 
• 星期六及星期日，2 月 22 至 23 日及 2 月 29 至 3 月１日     上午 10 時至下午 4 時 
• 選舉日，星期二，3 月 3 日             上午 7 時至晚上 8 時 

 

三藩市州立大學投票中心，Towers 會議室（798 State Drive）及 Joseph Lee 康樂中心的投票中心（1395 Mendell St） 

• 星期六及星期日，2 月 29 至 3 月１日          上午 10 時至下午 4 時 
• 星期一，３月２日               上午 8 時至下午 5 時 
• 選舉日，星期二，３月３日            上午 7 時至晚上 8 時 

 

1. 選民的資料 

 
                                                                                     /     /               
姓            名       中間名     出生日期：月／日／年 
 
                                              San Francisco, CA        
住宅地址                         郵政編號 
 

2. 如您在最近期的選民登記中，拒絕披露對任何合資格政黨的政黨偏好，而您想要在３月３日的選舉中，取得一
份有總統初選項目的選票，請填寫此部份。 

本人拒絕披露政黨偏好。但在 2020 年 3 月 3 日的選舉，本人要求取得以下政黨的郵寄選票（如適用，請選其一）： 
 美國獨立黨                                  民主黨                                  自由黨 

 

如您現時是無黨派的登記選民，而您把此部份留空，您將會收到一份沒有總統初選項目的選票。 
 

如您現時是某個合資格政黨的登記選民，則不需要填寫此部份，因為您的選票將會有您所屬政黨的總統初選項目。 
 

如要查看您的政黨偏好，請上網到 sfelections.org/portal 或致電 (415) 554-4367。如要更改您的政黨偏好，請通過加州政
府網站 registertovote.ca.gov 於網上辦理申請或填寫一份紙張的選民登記申請表。選民如要查詢總統初選的詳情，可致電加
州州務卿辦公室的免費熱線 (800) 339-2857 或上網到 sos.ca.gov/elections。 
 

3. 選民授權書 
 

本人授權以下人士，此人現年至少 16 歲，替我領取選票並把選票送交給我： 
 
                                                                       
獲授權送交選票人士的姓名                               與選民的關係          
 
本人在這次選舉沒有申請其他任何司法管轄區的郵寄選票。本人根據加州法律偽證罪罰則謹此聲明，本人確認在此授
權書所填報的各項資料全屬真確無訛。 
 

在此簽署             ______________________________________________    日期 ____________________ 
如您沒有能力提供親筆簽名，請在橫線上畫記號，並由一位 18 歲以上的見證人在記號旁邊簽名作實。 

在３月３日的選舉，美國獨立黨、民主黨、自由黨將允許無政黨偏好的選民參與其政黨的總統初選投票。如您需要申
請一份有上述其中一個政黨總統初選項目的選票，請勾選政黨名稱前面的方格，以顯示您的選擇。 
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Ballot Pick-Up and Delivery Authorization Form  
March 3, 2020, Election 

 

Beginning February 3, a voter may use this form to authorize a spouse, child, parent, grandparent, grandchild, sibling, or a person 
residing in the same household as the voter to pick up a ballot from a Voting Center and deliver it to the voter. 
 

To pick up a ballot, the authorized person must bring the completed form to one of the three Voting Centers. Hours are below. 
 

City Hall Voting Center, Ground Floor (1 Dr Carlton B Goodlett Pl) 
• Monday – Friday, February 3 – March 2          8 a.m. – 5 p.m. 
• Saturday and Sunday, February 22 – 23 and February 29 – March 1     10 a.m. – 4 p.m. 
• Election Day, Tuesday, March 3           7 a.m. – 8 p.m. 

 

SFSU Voting Center, Towers Conference Room (798 State Dr) & Joseph Lee Recreation Center Voting Center (1395 Mendell St) 
• Saturday and Sunday, February 29 – March 1            10 a.m. – 4 p.m. 
• Monday, March 2           8 a.m. – 5 p.m. 
• Election Day, Tuesday, March 3           7 a.m. – 8 p.m. 

 

1.    Voter Information 
 
                                                                                     /     /               
Last Name            First Name           Middle                                  Birth Date:    MM    DD       YYYY 
 
                                          San Francisco, CA        
Residential Address                                                                                                       ZIP Code 
 

2.    Complete this section ONLY if you declined to disclose a preference for a qualified political party when you last 
registered to vote and you would like to receive a ballot with a presidential primary contest for the March 3 election 

 

I have declined to disclose a party preference for a qualified political party. However, for the March 3, 2020, election only, I 
request a vote-by-mail ballot of the (choose one): 
 

 American Independent Party                     Democratic Party                    Libertarian Party  
 

If you are currently registered with no party preference and you leave this section blank, you will be sent a ballot without a presidential 
primary contest.  
 

If you are currently registered with a qualified political party, you do not need to complete this section because your ballot will already 
include your party’s presidential primary contest. 
 

To check your party preference, visit sfelections.org/portal or call (415) 554-4375. To change your party preference, go to 
registertovote.ca.gov or complete a paper registration application. For more information about presidential primary elections, voters 
may call the Secretary of State’s toll-free Voter Hotline at (800) 345-8683 or visit sos.ca.gov/elections. 
 

3.    Voter Authorization  
 

I request that my ballot be delivered to me by the following person, who is 16 years of age or older:  
 
                                                                       
Name of person authorized to deliver the ballot                  Relationship to Voter          
 
I have not applied for a vote-by-mail ballot from any other jurisdiction for this election. I certify under penalty of perjury under the laws of 
the State of California that the information I have provided on this application is true and correct. 
 

Sign Here             ______________________________________________    Date ____________________ 
        If you are unable to sign, make a mark witnessed by a person 18 years of age or older.  

For the March 3 election, the American Independent, Democratic, and Libertarian parties will allow voters with no party preference to vote in 
their primary elections. To request a ballot with the presidential contest of one of these parties, check the box next to the name of the party.  


